

輔導科 108 年度 12 月份教化藝文活動看板

The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in December, 2019

1. 12 月份文康競賽~『趣味競賽-雙龍搶珠』

Art and Cultural Competition in December: “The Carnival Competition- 2 Men Pinching The Ball and Racing”

12 月 12 日下午，舉辦 12 月份文康競賽~『趣味競賽-雙龍搶珠』，共計有 11 個單位、44 名收容人參加，經競賽後第一名為調心班，第二名為平二班，第三名為平一班。

In the afternoon of December 12, we held the art and cultural competition: “the carnival competition- 2 men pinching the ball and racing” . There are 11 units and 44 inmates attending the competition. The result is as follows: the first place is the Adaptation and Psychological Guidance Class, the second the Ping 2 Class and the third the Ping 1 Class.

相關照片



相關照片





2. 2019 用愛翻轉漸凍人生生命教育推廣講座

The 2019 Life-Education Speech : Turning the Gradually Motionless Life Off

12月19日下午，中華民國運動神經元疾病病友協會於中正堂辦理「2019用愛翻轉漸凍人生生命教育推廣講座」，由所長主持，平三、平四班共138名收容人參加。

In the afternoon of December 19, the Taiwan Motor Neuron Disease Association held the 2019 life-education speech: turning the gradually motionless life off. The speech was hosted by the superintendent and there are 138 inmates from the Ping Three Class and the Ping Four Class attending the speech.

相關照片

相關照片

「愛」翻轉漸凍人生 生命教育推廣講座
中華民國運動神經元疾病病友協會 法務部矯正署新店戒治所

